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قایان وبانوان به میزبانی دریاچه  مسابقات قایقرانی کشوری آ

برنامه مسابقات قایقرانی قهرمانی کشور و انتخابی تیم ملی در بخش آقایان و بانوان به میزبانی دریاچه مجموعه ورزشی آزادی 
تهران اعلام شد.

کرونا در ورزش،مسابقات  نایب رئیس هیات قایقرانی هرمزگان گفت:پس از اعلام فدراسیون قایقرانی و مجوز ستاد ملی مبارزه با 
قایقرانی آبهای آرام در بخش آقایان پنجم و در بخش بانوان ششم مهرماه سال جاری برگزار می شود.

آرزو پاسلار افزود: تیم هرمزگان در بخش دختران برای کسب خوش رنگ ترین مدال ها به مصاف حریفان خود می رود.
وی گفت: هرمزگان در بخش آقایان نیز بدون نماینده خواهد بود. نایب رئیس هیات قایقرانی هرمزگان عنوان کرد: این پیکارها 

با رعایت کامل پروتکل های بهداشتی در ماده های پانصد و هزار متر برگزار می شود. 

 صبح ساحل  // محمودرئیسی: 
مدت  به  رای   ۱۷ کسب  با  اوسپید  فرشید 
ورزش  هیات  رئیس  عنوان  به  چهارسال 

کارگری  استان هرمزگان  انتخاب شد.
کارگری  مجمع انتخابات رئیس هیات ورزش 
نایب  خراسانی  بیژن  ریاست  به  هرمزگان 
با حضور  و   کارگری  رئیس فدراسیون ورزش 
ورزش  کل  اداره  ورزشی  معاون  خادمی 
سالن  محل  در  مجمع  اعضای  و  وجوانان 
کنفرانس مجموعه ورزشی کارگران بندرعباس  
برگزار شد که در پایان  فرشید اوسپید با کسب 
۱۷ رای  به مدت چهار سال به عنوان رئیس 

کارگری استان انتخاب شد. هیات ورزش 
به عنوان  انتخاب  از  پس  اوسپید  فرشید 
کارگری استان هرمزگان   رئیس هیأت ورزش 
این  دبیری  سابقه  سال  شش   بنده  گفت:  
از  سال  یک  از  بعد  تقریبا  و  دارم  را  هیات 

استان من  در  کارگری  ورزش  تشکیل هیات 
در سمت دبیری مشغول فعالیت بودم  و به 
کار آشنایی دارم و امیدوارم  خوبی با فضای 
این  طول  در  سازنده ای  اقدامات  بتوانم  که 

چهار سال انجام دهم.

کل و  اداره  وی  در خصوص نحوه همکاری 
کارگری  ورزش  هیات  با  ورزشی  هیات های 
غرب  در  ویژه  به  هرمزگان،  استان  گفت:  
بندرعباس بسیار صنعتی است و همین امر 
باعث شده تا پتانسیل خوبی در بعد ورزش 
و  ورزش  کل  اداره  باشیم.  داشته  کارگری 
جوانان استان، هیأت های ورزشی و رؤسای 
ما  و همراه  بزرگ همواره هم سو  شرکت های 
خودم  که  مسئله  این  به  توجه  با  و  بوده اند 
ارتباط  همیشه  هستم  ورزش  جامعه  از  هم 
بسیار خوبی با ارگان های ورزشی داشته ام و 
که از این به بعد ارتباط بسیار بهتر  امید دارم 

کنیم. و قوی تری را برقرار 
درباره  هرمزگان  کارگری  ورزش  هیأت  رئیس 
گفت:  هیات  این  روی  پیش   برنامه های 
اعضای  هیئت رئیسه،  تعیین  با  زودی   به 
خود  فعالیت  انجمن ها  روسای  و  ها  کمیته 

اقدام قصد داریم  اولین  آغاز می کنیم و در  را 
کارگری  ورزش  از  قوی  اطلاعاتی  بانک 
عملکردمان  بتوانیم  تا  کنیم  جمع آوری 
نماییم.  بررسی  به خوبی  سال  پایان  در  را 
کارگری بیشتر در  گفت:  تمرکز در ورزش  وی 
گسترش  و  بسط  و   است  بوده  بندرعباس 
کردن  کارگری در سطح استان و فعال  ورزش 
اهدافمان  اصلی ترین  از  شهرستان ها  همه 
ورزش  هیات  ریاست  انتخابات  است.برای 
کاندید،   چهار  هرمزگان  استان  کارگری 
ارمیده، نامورجاه، مجلل و اوسپید ثبت نام 
که نامورجاه رئیس اسبق هیات  کرده بودند 
درمجمع  ارمیده  دادو  انصراف  انتخابات  در 
حضور نیافت تا رقابت بین اوسپید و مجلل 
که در پایان فرشید اوسپید هر ۱۷ رای  باشد 
چهارسال  مدت  وبه  کرد  کسب  را  مجمع 

گرفت.  ریاست هیات را به دست 

 صبح ساحل  // محمودرئیسی: 
کل  اداره  ورزشی  معاون 
استان  جوانان  و  ورزش 
تشریح  به  هرمزگان 
صلاحیت  بررسی  جزئیات 
هیات  ریاست  داوطلبین 
هرمزگان  استان  فوتبال 

پرداخت.
مظفر خادمی  در خصوص 
تصدی  داوطلبین  بررسی 

انتخابات  افزود: خوشبختانه تمامی مراحل  ریاست هیات فوتبال استان هرمزگان، 
بررسی در  تا  نویسی  نام  از  و  انجام  به خوبی در حال  استان هرمزگان  فوتبال  هیات 

کمیته سه نفره امور در مسیر قانونی پیش می رود.
که پس از نام نویسی شش نامزد در انتخابات هیات فوتبال استان  وی با بیان این 
کل ورزش  که نماینده اداره  کمیته سه نفره ای  گفت:  در  کردند  هرمزگان نام نویسی 
و جوانان استان هرمزگان هم حضور دارد شرایط داوطلبین از بعد فنی، مدیریتی و 

گرفت. حراستی مورد بررسی قرار 
پاسخی  هنوز  و  است  انجام  حال  در  حراستی  استعلام  مراحل  داد:  ادامه  خادمی 

کرد. دریافت نکرده ایم و به محض ارسال آن نیز به صورت شفاف اعلام خواهیم 
وی در خصوص موضوع حضور یا عدم حضور بازنشستگان در انتخابات هیات فوتبال 
کمیته سه نفره مطرح  که در  کرد: متاسفانه یکی از موضوعاتی  استان هرمزگان، اضافه 

و هنوز به جواب درستی نرسیده ایم همین موضوع است.
که در مرحله  این  بیان  با  استان هرمزگان  و جوانان  کل ورزش  اداره  ورزشی  معاون 
کرد: در این  گرفت، عنوان  نخست از وزارت ورزش و جوانان استعلام مورد نظر صورت 
که بحث حضور بازنشستگان در انتخابات هیئت های  استعلام به صراحت اعلام شد 

گانه را داشته باشد. ورزشی نیز منتفی مگر شروط سه 
که از طرفی اساسنامه فدراسیون فوتبال با سایر فدراسیون  خادمی با اشاره به این 
با  ای  مکاتبه  خصوص  همین  در  کرد:  خاطرنشان  است،  متفاوت  ورزشی  های 
که به صراحت پاسخی به استعلام مان ارائه نشد و  گرفت  فدراسیون فوتبال صورت 
به همین دلیل مکاتبه جدیدی با علی نژاد، معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای 
کامل  گیری  وزارت ورزش و جوانان انجام دادیم و در انتظار پاسخ آن هستیم تا تصمیم 

و دقیقی را انجام دهیم.
گفت: تمامی علاقه مندان به فوتبال در استان هرمزگان یقین داشته  پایان  وی در 
که تمامی روند بررسی نیز به صورت شفاف اعلام خواهد شد و در موعد مقرر  باشند 

تمامی بررسی ها انجام و به اطلاع عموم مردم خواهیم رساند.
امینی  عباس  داوطلبین،  نام  ثبت  برای  شده  تعیین  ای  هفته  یک  زمان  پایان  در 
فوتبال(،  هیات  سابق  رنجبریان)دبیر  قاسم  فوتبال(،  هیات  فعلی  زاده)رئیس 
عبدالمجید دبیبده)رئیس سابق هیات فوتبال(، اسماعیل بواشه)عضو فعلی شورای 
فرامرز  و  قشم(  واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  دسینه)رئیس  مهدی  بندرعباس(،  شهر 
عیانی)پیشکسوت و مربی فوتبال هرمزگان( شش نفری هستند که اقدام به نام نویسی 

کرده اند. 

کارگری با حضور نایب رئیس فدراسیون ورزش 

 مجمع انتخاباتی هیات 
ورزش کارگری هرمزگان برگزار شد

کل ورزش و جوانان هرمزگان   معاون ورزشی اداراره 

مراحل استعلام حراستی کاندیدهای هیات 
فوتبال در حال انجام است 

خبر
یز 

م

 صبح ساحل  // محمودرئیسی: 
مسئولین  و  هرمزگان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل  دیدار  در 
همتی  کشوربا  ورزشی  کن  اما نگهداری  و  توسعه  شرکت 
استاندار هرمزگان و مدرس معاونت هماهنگی امور عمرانی 
استانداری وضعیت پروژه های ورزشی در حال احداث این 

گرفت. استان مورد بررسی قرار 
همتی استاندار هرمزگان در دیدار با منادی مدیر منطقه جنوب 
و نجفی مدیر پروژه های هرمزگان در شرکت توسعه و نگهداری 
اعتبار   تامین  به  توجه  با  داشت:  اظهار  کشور   ورزشی  کن  اما

استادیوم ده هزار نفری میناب با تامین اعتبار لازم فاز اول این  
گیرد. استادیوم در دهه فجر امسال مورد بهره برداری قرارمی 

استاندار هرمزگان با اشاره به لزوم تامین اعتبار جهت به اتمام 
رساندن عملیات اجرایی سالن ورزشی چند منظوره سام وزال 
قشم تصریح کرد: افتتاح و بهره برداری این سالن ورزشی در دهه 
مبارک فجر انجام خواهدشد.عالی ترین مقام دولت در هرمزگان 
است  قرار   : گفت  بندرعباس  نفری  هزار  شش  سالن  مورد  در 
کشور نسبت به برگزاری  کن ورزشی  شرکت توسعه و نگهداری اما

مناقصه این ورزشگاه  اقدام نماید. 

استاندار هرمزگان خبر داد

افتتاح و بهره برداری دوپروژه ورزشی ملی در دهه فجر

 صبح ساحل  // محمودرئیسی: 
نشست رئیس اداره ورزش و جوانان 
شهرستان  والیبال  هیات  اعضای  با 

بندرخمیر برگزار شد.
توسعه  راهکارهای  نشست  این  در 
و  بررسی  بندرخمیر  در  والیبال  ورزش 

تصمیمات مهمی اخذ شد.
جلسه  این  در  گزارش  همین  برپایه 
ورزش  اداره  رئیس  برهم  یونس  که 
والیبال شهرستان همچنین   اداره و پیشکسوت  این  یاقوت جانشین  و جوانان، علی پرده 
اجرایی  کمیته  مسئول  ناخداپور  محمد  و  رئیس  نایب  زاده  طبیب  فوزیه   ، دبیر  قرنجیکی 
اندازی مجموعه ای تحت عنوان  راه  بندرخمیر حضور داشتند در خصوص  والیبال  هیات 
خانه والیبال شهرستان شامل سالن اختصاصی ، دفتر هیات ،  سوئیت و خوابگاه بحث و 
تبادل نظر شد و در نهایت مقرر شد اداره ورزش و جوانان و هیات والیبال با کمک و مساعدت 
شرکت سیمان و شهرداری بندرخمیر در یک پروسه زمانی مشخص نسبت به راه اندازی خانه 

والیبال شهرستان اقدام نمایند.
قاطعیت  با  داشت  اظهار  بندرخمیر  جوانان  و  ورزش  اداره  رئیس  جلسه  این  حاشیه  در 
که جا دارد  ایم   گرفته  والیبال شهرستان  برای توسعه  گفت  مهمترین تصمیات  توان  می 
و  سیمان  شرکت  پرتلاش  عامل  مدیر  باشتی    ، کار   پای  همیشه  شهردار  محمودی   از 
که در بحث کنم   علی الخصوص  قرنجیکی دبیر هیات والیبال شهرستان تشکر و قدردانی 
  راه اندازی مجموعه خانه والیبال شهرستان بیش از آن چه تصور می شود همکاری و مساعدت 
اصلیش  جایگاه  به  را  شهرستان  والیبال  که  این  برای  کرد  کید  تا برهم  یونس  اند .  داشته 
را به جامعه والیبال شهرستان  کرد و این اطمینان  از هیچ تلاشی دریغ نخواهیم  برسانیم 
که از آن ها نام برده شد همچنین فرماندار ورزش دوست و  کمک عزیزانی  که با  خواهیم داد 
که در مسایل ورزشی همیشه پیش قدم بوده اند تا دهه فجر یا نهایتا  شورای شهر بندرخمیر 
پایان امسال مجموعه خانه والیبال با تمام امکانات در خدمت جامعه والیبال و علاقمندان 

گیرد.  این رشته ورزشی قرار 

رئیس اداره ورزش و جوانان بندر خمیر :

از هیچ تلاشی برای رشد والیبال 
دریغ نخواهیم کرد 

 صبح ساحل  // محمودرئیسی: 
آیندگان  فوتسال  تیم  تمرینات  در  بندرعباس  آذرخش  باشگاه   مدیرعامل  و  موسس 

کرد. هرمزگان حضور پیدا  
حسین احمدی سرخونی که در تمرینات  تیم فوتسال آیندگان حضور پیدا کرد گفت : تعامل 
از مجموعه  که بنده به نمایندگی  کند  کمک  این دو باشگاه می تواند به فوتسال استان 

کنار باشگاه آیندگان هرمزگان حضور خواهم داشت. آذرخش بندرعباس در 
کمیته  کنونی تیم فوتسال آذرخش بندرعباس افزود: متاسفانه  وی  در خصوص شرایط 
استیناف فدراسیون فوتبال هنوز رای قطعی خود را در خصوص اعتراض باشگاه آذرخش به 
که باید در  مسابقه با شهروند ساری اعلام نکرده است و سرنوشت آذرخش مشخص نیست 

کند.! کار  لیگ برتر باشد یا در لیگ دسته اول 
تیم  دروازبان  اینکه  وجود  با  گفت:  بندرعباس  آذرخش  باشگاه  مدیرعامل  و  موسس 

ساری  شهروند 
رای  صدور  با 
انظباطی  کمیته 
آذرخش  مقابل 
بندرعباس محروم 
در  اما  بود  شده 
مسابقه با آذرخش 
به  دروازبان  این 

میدان رفت.
تیم  افزود:  وی 
آذرخش  فوتسال 

کنون این تیم  بندرعباس در مسابقه با شهروند ساری سه امتیاز ارزشمند را از دست داد تا ا
در دسته اول حضور داشته باشد.

استیناف  کمیته  خصوص  به  فدراسیون  مسئولان  از  گفت:  پایان  در  احمدی  حسین 
تا  کنند  اعلام  آذرخش  باشگاه  به  را  خود  کتبی  جواب  سریعتر  چه  هر  داریم  درخواست 

وضعیت این تیم مشخص شود. 

موسس و مدیرعامل باشگاه آذرخش بندرعباس

کمیته استیناف 
تکلیف ما را مشخص کند

 صبح ساحل  // محمودرئیسی: 
گلف شهرستان بستک با حضور فرماندار ، برلس رئیس  جلسه معارفه رئیس هیات 

گلف  استان برگزارشد. اداره ورزش وجوانان و رئیس هیات 
قتالی  حضور  با  بستک  شهرستان  گلف  هیات  رئیس  نخستین  معارفه  جلسه 
بیژن  و  کوهیج  شهر  شهردار  گرکوهی  وجوانان،  ورزش  اداره  رئیس  فرماندار،برلس 

گلف استان در محل فرمانداری این شهرستان برگزار شد. شبانکاره رئیس هیات 
این  در  گلف  رشته  از  استقبال  ضمن  بستک  شهرستان  فرماندار  نشست  این  در 
که در شهرستان وجود دارد می  گفت : با توجه به استعدادهای خوبی  شهرستان 

کرد.  توان با برنامه ریزی دقیق جایگاه خوبی در استان در این رشته ورزشی  پیدا 
استقبال  با  شده  هرمزگان  وارد  که  دوسالی  از  گلف  رشته   : گفت  شبانکاره  بیژن 
چشمگیری در استان مواجه شده وبرنامه ریزی خوبی برای بهبود جایگاه استان در 

کشور شده است. 
کامل دارد تا در بحث آموزش به شهرستان  وی بیان داشت:  هیات استان آمادگی 

که در ابتدای راه می باشد آموزشی های لازم را بدهد.  بستک 
به پیشنهاد یوسف برلس رئیس اداره ورزش وجوانان شهرستان بستک فهیم خوری 
گلف شهرستان بستک  از فعالین عرصه اجتماعی به عنوان نخستین رئیس هیات 

معرفی شد .
در این جلسه فهیم خوری حکم خود را از دستان  قتالی فرماندار شهرستان و بیژن 

کرد.  گلف استان دریافت  شبانکاره رئیس هیات 

با حضور فرماندار 

نخستین رئیس هیات گلف بستک معرفی شد 


